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Z Á P I S N I C A 
 z neplánovaného zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 17. 03. 2015  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 

Neplánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 13:00 hod. otvoril a viedol Ing. Miroslav 
Mazúr, primátor mesta. Privítal všetkých prítomných a požiadal ich, aby dodržiavali 
schválený Rokovací poriadok MsZ a aby vo svojich vystúpeniach používali konštruktívnu 
kritiku a správnu prezentáciu. 

Primátor mesta uviedol, že neplánované zasadnutie MsZ bolo zvolané kvôli 
prerokovaniu niektorých bodov. 

Ospravedlnení: p. Gorcovský za neskorší príchod a Mgr. Francúzová, MA za skorší 
odchod. 

Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (11 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 
uznášaniaschopné.  
 

Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 
a navrhol členov návrhovej komisie nasledovne: 

 
 
Pracovné predsedníctvo:   Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta   
     Ing. Viliam Majda, PhD., prednosta MsÚ  
     ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta 
 
Zapisovateľka:   Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   Mgr. Ivan Doskočil, I. overovateľ zápisnice 
     p. Peter Stankoviansky, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: Ing. Miroslav Krajčí, predseda návrhovej komisie 
     Ing. Mgr. Anna Sviteková, člen návrhovej komisie 
     Mgr. Mária Kevická, člen návrhovej komisie 
 
 

Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej 
komisie. 

 
HLASOVANIE č. 1 
Poslanci MsZ schválili zloženie návrhovej komisie.  
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
Primátor mesta – informoval o návrhu programu a následne vyzval poslancov MsZ na 
pripomienkovanie predneseného návrhu programu. 

Nakoľko neboli žiadne pripomienky k návrhu k rokovacím bodom pozvánky 
z poslaneckého zboru MsZ nechal hlasovať o uvedenom návrhu programu. 
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HLASOVANIE č. 2 
Poslanci MsZ schválili program dnešného rokovania neplánovaného zasadnutia MsZ. 
(za 11/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:07 hod. 
K bodu č. 1  
Predaj akcií Prima banky Slovensko, a.s. (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Prednosta MsÚ – informoval dôvodovou správou k danému bodu. 
 
HLASOVANIE č. 3 
Poslanci MsZ schválili odpredaj akcií spoločnosti Prima banka Slovensko a.s.: 
- 20 ks akcií v menovitej hodnote 399,-eur za 1 akciu, kúpna cena za 1 akciu 600,-eur 
- 20 ks akcií v menovitej hodnote  67,-eur za 1 akciu , kúpna cena za  1 akciu 100,-eur 
Celková  menovitá hodnota akcií je 9 320,-eur. 
Celková kúpna cena akcií je 14 000,-eur. 
(za 11/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:12 hod. 
K bodu č. 2  
Úprava Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva vo Vrútkach (tvorí prílohu 
zápisnice) 
 
Primátor mesta – informoval, že tento bod bol prerokovaný aj na pracovnej porade dňa 
10.03.2015, na základe ktorej bol materiál prepracovaný. Ďalej pokračoval dôvodovou 
správou k danému bodu. 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 13.13 hod. prišiel do miestnosti  poslanec MsZ p. Jozef Gorcovský a počet prítomných 
poslancov sa zvýšil na 12. 
 
 
HLASOVANIE č. 4 
Poslanci MsZ  
I. zrušili 
Rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva vo Vrútkach schválený uznesením č. 
47/2013, bod I. dňa 19.03.2013 a upravený uznesením č. 83/2013, bod I. dňa 21.05.2013. 
II. schválili 
Návrh predložených úprav a zmien Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva vo 
Vrútkach. 
III. schválili 
Nové znenie Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva vo Vrútkach so 
zapracovanými schválenými zmenami. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:15 hod. 
K bodu č. 3  
Zmeny v redakčnej rade časopisu Vrútočan (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Primátor mesta – informoval dôvodovou správou k danému bodu. Ďalej uviedol, že po 
poslednom rozhovore s p. Kuricom, sa p. Kuric vzdáva členstva v redakčnej rade v prospech 
p. Stankovianskeho. 
 
HLASOVANIE č. 5 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie vzdanie sa funkcie predsedu redakčnej rady časopisu 
Vrúto čan, Ing. Miroslava Mazúra. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 6 
Poslanci MsZ schválili predsedu redakčnej rady časopisu Vrútočan, Ing. Viliama 
Majdu, PhD. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 7 
Poslanci MsZ neschválili návrh na schválenie člena redakčnej rady časopisu Vrútočan: - 
p. Petra Stankovianskeho. 
(za 5/ proti 5/ zdržalo sa 2/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:19 hod. 
K bodu č. 4  
Zámer riešenia nedoplatku na úhrade za výkony vo verejnom záujme voči spoločnosti 
SAD Žilina, a.s. (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Primátor mesta – informoval dôvodovou správou k danému bodu. Ďalej informoval, že 
včera im bola doručená odpoveď od SAD, ako oni vidia riešenie problému (splátkový 
kalendár alebo odpredaj – pozemky pod autobusovým nástupišťom + priľahlé nehnuteľnosti). 
 
Ing. Rišianová – vysvetlila zo zákona, čo je pojem „zámer“. 
 
ThDr. Krivuš  – myslí si, že bez koncepčného riešenia oddlženia, tento odpredaj v ničom 
nepomôže a nič nerieši. Ak by mal hlasovať „za“, potreboval by vidieť nejaké sľuby už na 
papieri a to takisto aj pri komunálnom odpade. Treba riešiť tieto problémy centrálne, pretože 
takto sa vyriešia len na dva roky. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – na pracovnej porade nebola vôbec ani len zmienka o tomto zámere, 
spomenuté bolo iba, že by to bolo možné riešenie. Ďalej uviedla, že podľa nej, zámer úplne 
nespĺňa dôvod osobného zreteľa. Pokračovala, že mesto Vrútky má zmluvu do roku 2017 
a zatiaľ je len rok 2015, preto si nemyslí, že by to obstálo. Zatiaľ sa ani nevie, čo bude s MHD 
do budúcna, v akom bude režime. Čítala list od SAD – je tam uvedené, že v hodnote 
znaleckého posudku, preto pokiaľ nie je vypracovaný znalecký posudok, ani nevie o akej 
hodnote sa bavia. 
 
Mgr. Doskočil  – opýtal sa, aký je rozdiel hlasovať o zámere a o odpredaji? A aké je to 
záväzné? 
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Primátor mesta – myslí si, že to nemení nič na veci, či je zámer schválený alebo nie, 
odpredaj je aj tak samostatné hlasovanie. 
 
Prednosta MsÚ – toto hlasovanie je o vyslaní signálu SAD. SAD chcú zachovať tento 
priestor pre autobusy, vlaky, parkoviská a zároveň ho zhodnotiť bez narušenia historického 
rázu mesta Vrútky. Na pracovnej porade bolo pomerne dosť informácií vysvetlených, bol 
prezentovaný aj rozpočet. Je dosť možné, že ak sa nevyšle signál, že uvažujeme nad týmto, 
tak nás to celé môže stáť omnoho viac než teraz. Verejná doprava je niečo, čo urobilo 
z Vrútok Vrútky. Základný atribút osobného zreteľa je získanie takých výhod, ktoré by sme 
komerčným predajom nezískali. Pokračoval, že túto situáciu nezapríčinilo mesto, ale 
okolnosti okolo neho. Znalecký posudok pre uvedené sa môže dať vypracovať aj bez 
hlasovania, ale s týmto hlasovaním to bude mať väčší význam. Takisto na predaj je následné 
potrebná 3/5 poslancov a jasné uznesenie. Toto celé je zatiaľ len o serióznom rokovaní. 
 
Mgr. Doskočil  – opýtal sa, prečo sa nedali obe možnosti (splátkový kalendár) ? 
 
Prednosta MsÚ – kvôli racionalizačným riešeniam, pretože by sa na to musel brať úver + 
úroky. 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 13.46 hod. odišla z miestnosti  poslankyňa MsZ Mgr. Lenka Francúzová, MA a počet 
prítomných poslancov sa znížil na 11. 
 
Mgr. Doskočil  – možno by bolo lepšie predsa len ten splátkový kalendár. 
 
ThDr. Krivuš  – kde bolo riešenie tejto problematiky v roku 2013, keď sa nevyriešil dlh. 
Preto on by hľadal aj iné riešenia, nie byť uzavretý len v jednom. Vníma to tak, že sú tlačení 
do tohto zámeru. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – zámerom sa nevyrieši nič, iba starý dlh, ale nie je to jediná cesta ako 
vyslať signál SAD a tento signál bolo potrebné vysielať už dávno. Treba prijať aj iné 
opatrenia, reštriktívne, nepríjemné. Zatiaľ si treba dobre zvážiť prevod majetku. 
 
Mgr. Doskočil  – uviedol, že nechcú riešiť len zámer, ale aj fungovanie do budúcna. 
 
Primátor mesta – opýtal sa poslancov MsZ, či je všeobecný súhlas s vystúpením Mgr. 
Branislava Zacharidesa? 
 
Poslanci MsZ súhlasili. 
 
Mgr. Zacharides – nadviazal na to, čo vysvetľoval na poslednom MsZ, že pokiaľ sa jedná 
o eurofondy a ich čerpanie, tak žiadateľom môže byť len verejný subjekt, týmto by prišlo 
mesto o možnosť získať eurofondy na realizáciu Plánov udržateľnej mestskej mobility. Je tu 
zmluva nad možnosti mesta, je potrebné zmeniť výkony vo verejnom záujme. Tým, že sa 
predá autobusová stanica bude SAD monopol a vo VO bude jediný. Ďalej uviedol, že podľa 
neho, nebude znalecký posudok až taký vysoký, ako očakávajú. V materiály mu chýba 
množstvo vecí, napr. aké budú penále atď. Týmto vznikne len ďalší problém. Do budúcna sa 
nebudú mať kde naše autobusy otáčať, jedine za podmienok, aké im niekto stanoví. 
 
Prednosta MsÚ – uviedol, že Mgr. Zacharides nemá pravdu, ale ospravedlňuje to fakt, že 
nemá všetky informácie.  Aj v iných mestách majú SAD-ky nástupištia a je tam konkurencia 
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na trhu a v súťažiach, takisto sa tam môžu otáčať aj iné autobusy za poplatok. To, že by bola 
SAD monopol cez nástupište je nesprávne vyjadrenie, ktoré je v rozpore s realitou. 
 
Ing. Kraj čí – navrhol 10 minútovú prestávku. 
 
Primátor mesta – opýtal sa poslancov MsZ, či je všeobecný súhlas s 10-minútovou 
prestávkou? 
 
Poslanci MsZ súhlasili. 
 
p. Gorcovský – súhlasí s prednostom MsÚ, pretože ostatní rozprávajú o niečom, ale 
dohromady o ničom. Je to len zámer, to hlavné ešte len príde. 
 
Mgr. Doskočil  – dal návrh na uznesenie (viď. Hlasovanie č. 8). 
 
HLASOVANIE č. 8 
Poslanci MsZ neprijali návrh na uznesenie: 
„ Mestské zastupiteľstvo Vrútky berie na vedomie list SAD, a.s. Žilina zo dňa 16.03.2015 
a žiada primátora mesta rokovať so SAD, a.s. Žilina o spôsoboch riešenia vzniknutého dlhu 
a budúcnosti MHD.“. 
(za 5/ proti 4/ zdržalo sa 2/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 9 
Poslanci MsZ schválili zámer odpredaja nehnuteľného majetku mesta a to:  
- pozemok p.č. KN C 300/1, záhrady o výmere 2333 m2 a  
- pozemok p.č. KN C 300/2, zastavané plochy a nádvoria o výmere 1392 m2, ktoré 
sa nachádzajú v katastrálnom území Vrútky, zapísané na liste vlastníctva č. 1876 – 
autobusové nástupište a verejné priestranstvo ako prípad hodný osobitného zreteľa 
v zmysle § 9a ods. 8 písmeno e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí za cenu určenú 
znaleckým posudkom. 
Dôvodom prípadu hodného osobitného zreteľa je, že  
- nadobúdateľ firma Slovenská autobusová doprava a.s. Žilina má s Mestom 
Vrútky uzatvorenú Zmluvu o spolupráci pri zabezpečovaní dopravy a o výkone vo 
verejnom záujme v mestskej autobusovej doprave na území mesta Vrútky platnú do 
konca roka 2017, ktorú mesto v zmysle zmluvy musí plniť, 
- SAD, a.s. Žilina bude prevádzkovať naďalej autobusovú dopravu na týchto 
pozemkoch a aj v prípade ukončenia zmluvy naďalej bude tento majetok slúžiť pre 
účely MHD, 
- kúpna cena za pozemky bude splatením dlhu firme SAD, a.s. Žilina za výkony vo 
verejnom záujme, ktoré Mesto Vrútky voči SAD, a.s. Žilina má.  
- týmto riešením sa vyhneme naviac nákladom (penále, úroky z omeškania), 
- taktiež sa dosiahne nepeňažné plnenie záväzku mesta. 
(za 6/ proti 3/ zdržalo sa 2/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:35 hod. 
K bodu č. 5  
Odvolanie člena komisie kultúry, Mgr. Vlasty Kunovskej  
 
p. Stankoviansky – informoval k tomuto bodu, že Mgr. Vlasta Kunovská odstupuje 
z uvedenej komisie zo zdravotných dôvodov a zároveň navrhuje doplniť Mgr. Juraja 
Goriláka. 
 
HLASOVANIE č. 10 
Poslanci MsZ  
I. odvolali 
člena komisie kultúry, Mgr. Vlastu Kunovskú. 
II. schválili 
člena komisie kultúry, Mgr. Juraja Goriláka 
(za 11/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:36 hod. 
K bodu č. 6  
Odvolanie člena komisie verejného poriadku, cestovného ruchu, Ing. Ondreja Žilinca   
 
p. Gorcovský – dôvodom je, že všetci členovia sa nedokážu termínom prispôsobiť jednému. 
 
HLASOVANIE č. 11 
Poslanci MsZ odvolali člena komisie verejného poriadku, cestovného ruchu, Ing. 
Ondreja Žilinca. 
(za 11/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:36 hod. 
K bodu č. 7  
Odvolanie člena komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej, Mgr. Kvetoslavy Šaušovej 
 
p. Kuric – informoval, že Mgr. Kvetoslava Šaušová požiadala o vzdanie sa z rodinných 
dôvodov. 
 
HLASOVANIE č. 12 
Poslanci MsZ odvolali člena komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej, Mgr. Kvetoslavu 
Šaušovú. 
(za 11/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:37 hod. 
K bodu č. 8  
Vyhodnotenie sezóny futbalového klubu FC ATTACK Vrútky a príprava sezóny na rok 
2015 (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Primátor mesta – informoval, že bod bol znova zaradený na základe rozhovoru s Ing. 
Humeným a p. Berníkom a ďalej uviedol, že na februárové MsZ k tomuto bodu sa Ing. 
Humený nedostavil so zdravotných dôvodov. 
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Ďalej sa opýtal poslancov MsZ, či je všeobecný súhlas s vystúpením Ing. Humeného? 
 
Poslanci MsZ súhlasili. 
 
Ing. Humený – svojimi slovami zhodnotil klub za posledných 15 rokov fungovania. K správe 
za rok 2014 povedal, že podľa neho má byť stručná a jasná, preto ju v takom zmysle aj 
spracoval. Celú ekonomiku klubu robí sám a pokiaľ chcú poslanci podrobnú správu aj po tejto 
stránke, musia počkať do konca marca. Tiež nechápe, prečo majú predkladať na MsZ všetky 
finančné správy, keď im to mesto neplatí. Nevie, čo si má myslieť o tom, že sa na futbal 
a šport neposkytnú financie a uviedol, že v klube končí – kvôli všetkým okolnostiam. Možno 
by to mal byť oficiálne mestský futbalový klub a ísť podobnou cestou ako FOMAT Martin. 
 
p. Berník – poukázal na stav ako pracujú mladí, uviedol počty členov v klube, financie, 
problémy a vízie. 
 
ThDr. Krivuš  – musí povedať za seba a aj za iných (predseda komisie športu a mládeže) – že 
mesto futbalistom platí energie a vodu, pritom správy odovzdávajú neskoro a vôbec nesedia 
čísla zo správ. Nik nevedel o tom, že Ing. Humený je chorý a preto neprišiel na MsZ. Už aj 
sami futbalisti počuli na MsZ aká je finančná situácia mesta, preto tu nie je možnosť 
odsúhlasiť financie a to platí pre všetky kluby, nie len u futbalistoch. Radi by ich podporili, 
ale nejde to. 
 
p. Kuric – poďakoval Ing. Humenému za futbal v meste a prácu, ktorú odviedol. Stále mu 
však nesedí členské, je extrémne nízke, mali by ho zvýšiť. 
 
p. Berník – uviedol koľko sa vyberá výška členského plus na koľko mesiacov, tiež, 
že sociálne slabší majú úľavy. 
 
Primátor mesta – poďakoval Ing. Humenému za prácu a povedal, že toto nie je koniec 
futbalu v meste. 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 15.24 hod. prišla do miestnosti  poslankyňa MsZ Mgr. Lenka Francúzová, MA a počet 
prítomných poslancov sa zvýšil na 12. 
 
Ing. Kraj čí – zarazili ho dve veci – hospodárka a plány do budúcna. 
 
Ing. Humený – hospodárka im zapríčinila dlžobu + nerobí to, čo by mala za 4 hodiny. 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 15.35 hod. odišiel z miestnosti  poslanec MsZ ThDr. Marián Krivuš a počet prítomných 
poslancov sa znížil na 11. 
 
p. Berník – podotkol, že nefungujú len z členského, ale aj toho, čo sa vyzbiera plus 
sponzorstvo. 
 
Prednosta MsÚ – klub sa zaviazal, že sa bude o majetok starať, ale nemôže vygenerovať na 
to financie z dotácie. Mesto si splní svoje záväzky – energie. Čo sa týka správy – poslanci 
a mesto môže ich zaujímať majetok mesta a to ako naložili s financiami, ktoré dostali od 
mesta. 
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HLASOVANIE č. 13 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Vyhodnotenie sezóny FC ATTACK Vrútky za rok 
2014 a príprava sezóny na rok 2015. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 3) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:49 hod. 
K bodu č. 9  
Diskusia 
 
p. Gorcovský – vrátil sa k SAD a vyjadril sa, že treba to asi podporiť. 
 
Mgr. Doskočil  – len také riešenie, ktoré by nemuseli neskôr ľutovať. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – nikto nehovorí o ďalších záväzkoch, ktoré máme. Mrzí ju, že na 
pracovnom rokovaní nebola o tomto zámere, ani len zmienka. 
 
p. Kuric – pripomenul poslancom MsZ o odovzdanie zalepených obálok do konca apríla na 
sekretariát MsÚ – pre posudzovanie komisiou pre ochranu verejného záujmu. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 16:03 hod. 
K bodu č. 10  
Záver 
 
Primátor mesta – na záver poďakoval za pozornosť, a tým vyhlásil neplánované zasadnutie 
Mestského zastupiteľstva vo Vrútkach o 16:03 hod. za ukončené. 
 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
 
 
 
 
Mgr. Ivan Doskočil        p. Peter Stankoviansky 
I. overovateľ zápisnice          II. overovateľ zápisnice  
 
 
 
 
 
 
Ing. Viliam Majda, PhD              Ing. Miroslav Mazúr  
    prednosta MsÚ                  primátor mesta 
 


